
 
 
Zapisnik 10. redne sejo IO KPP, ki se je odvijala v sredo 19. 4. 2023 v sejni sobi Triglav na PZS, s 
pričetkom 17:15. 
Prisotni člani IO KPP: Uroš Zagoričnik, Uroš Vidovič, Matej Planko, Dejan Černilogar, Jurij Videc 
Ostali prisotni: Katarina Kotnik, Jože Rovan, Bojan Rotovnik, Alojz Pirnat, Maksimiljan Kotnik, Damjan 
Omerzu 
Opravičeno odsotni: Igor Mlakar. 
 
Dnevni red: 

1. Zapisnik 9. seje 
2. Avtorske pogodbe inštruktorjev 
3. Pogodba z državo in sredstva za skrbnike 
4. Predlog spremembe pravilnika SPP in nova točka RSPP 
5. Kataster planinskih poti  
6. Seznanitev s pritožbami 
7. Razno 

 
K 1. točki  - Zapisnik 9. seje 
Prisotni so zapisnik prejeli v gradivu. Pripomb na zapisnik ni bilo. 
Sklep 1/19-4-2023: IO KPP potrjuje zapisnik 9. seje. 
 
K 2. točki - Avtorske pogodbe inštruktorjev 
Damjan Omerzu je predstavil predlog obračuna avtorskih honorarjev, ki je primerljiv s honorarji, ki jih 
PZS izplačuje inštruktorjem ostalih področij na PZS. Strinjajo se, da bo za tem kup administracije, kljub 
temu pa velik korak naprej. Pomisleki glede dohodninskega razreda so sicer na mestu, vendar lahko še 
vedno kdor hoče dobi povrnjene zgolj potne stroške. Dnevnice pa niso upravičen strošek, ker je 
prehrana organizirana.  
Sklep 2/19-4-2023: IO KPP potrdi predlog honorarjev za inštruktorje markaciste. 
 
K 3. točki – Pogodba z državo in sredstva za skrbnike 
IO KPP je obravnaval predlog razdelitve sredstev po pogodbi z MGŠT, ki ga je predstavil Jože Rovan, 
glede na možne preračune, ki jih je opravil. V razpravi je bilo izpostavljeno, da je potrebno del sredstev 
rezerviranih za posameznega skrbnika nameniti osebni in osebni zaščitni opremi za markaciste in del 
za vzdrževanje in označevanje planinskih poti. Iz tega dela se bo lahko pokrilo tudi usmerjevalne table, 
kise bodo naročale centralno preko PZS. Usmerjevalen table, ki ne bodo šle preko PZS, ne bodo 
upravičen strošek. Poskrbeti je potrebno tudi, da se pripravi rezervni scenarij, kako porabiti sredstva, 
ki se jim bodo morda nekateri odpovedali, zato bo zadnje poročevalsko obdobje namenjeno zgolj temu, 
v prvih treh obdobjih pa bodo društva morala izkoristiti svoja razpoložljiva sredstva.  
Potrebno je pripraviti jasna navodila in preveriti kaj točno pomeni načelnost gospodarnosti vezano 
na javna naročanja in kaj moramo iz tega naslova zahtevati od skrbnikov. 
Delavnice na skupščini se bo s strani KPP udeležil Matej Planko, ki bo predstavil tudi dokument 
»Planinske poti – pregled stanja in smernice razvoja«. 
Sklep 3/19-4-2023: IO KPP potrjuje predlog razdelitve sredstev skrbnikom po pogodbi z MGŠT. 
 
K 4. točki – 4. Predlog spremembe pravilnika SPP in nova točka RSPP 
Prisotni so si lahko pravilnik pregledali v gradivu za sejo in pregledali predloge povezane s točkami SPP 
in RSPP. V pravilniku se je spremenilo predvsem, da se umika določba, da je kot dokazilo zgolj 5% lahko 
slik in jih je lahko zdaj več. V kočah tudi ni potrebno dodati podpis oskrbnika in žige se bo namestilo 
zunaj na koče. Soglasno so bili sprejeti sklepi: 
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Sklep 4/13-3-2023: Po sklepu UO PZS se Furlanovo zatočišče na Abramu izključi iz SPP, ker ni več 
planinska koča. 
Sklep 5/19-4-2023: IO KPP potrjuje vključitev Orožnova koča na planini Za Liscem pod Črno prstjo 
(1346 m) v obhodnico RSPP in predlaga, da UO PZS k vključitvi izda soglasje. 
Sklep 6/19-4-2023: IO KPP potrjuje pravilnik SPP in predlaga UO PZS, da prenovi pravilnika izda 
soglasje. 
 
K 5. točki – Kataster planinskih poti 
Predložene vloge je obravnaval ODKP na svoji dopisni seji. Gradivo skupaj s predlogi sklepov so prisotni 
prejeli v gradivu. Na predloge niso imeli pripomb. 
 
5.1. Vloga PD Borovnica  
PD Borovnica je predložil predlog prestavitve poti na dveh odsekih s soglasji.  
Sklep 7a/19-4-2023: IO KPP potrjuje prestavitev planinske poti, ki vodi čez Mali Trebelnik (ID6371, 
ID10797). Prestavitev strokovna služba zavede v PlanGIS. Skrbnik PD Borovnica poskrbi, da se 
opuščen del odseka povrne v prvotno stanje in se nov del odseka označi v skladu z ZPlanP.  
 
5.2. Vloge PD Kranjski gamsi  
Kranjski gamsi so nov PD, ki je lani izšolalo 2 markacista, zanimata pa se že za kategorijo B. Društvo želi 
prevzeti 3 sklope odsekov poti iz začasnega skrbništva PZS.  
Sklep 7/19-4-2023: IO KPP potrjuje prenos odsekov planinske poti Kanonir-Kanonir Z–Jekarica–
Javorniški preval JV–Javorniški preval (ID1390, ID1605, ID1601, ID1603) v skrbništvo PD Kranjski 
gamsi. Strokovna služba PZS uredi prenos skrbništva v Katastru planinskih poti.  
Sklep 8/19-4-2023: IO KPP potrjuje prenos odseka planinske poti Štapce JV–Lopučniška dolina 
(ID1950) v skrbništvo PD Kranjski gamsi. Strokovna služba PZS uredi prenos skrbništva v Katastru 
planinskih poti.  
Sklep 9/19-4-2023: IO KPP potrjuje prenos IO KPP potrjuje prenos odseka planinske poti Zelnarica 
vrata–Vršaki dolina (ID5933) v skrbništvo PD Kranjski gamsi. Strokovna služba PZS uredi prenos 
skrbništva v Katastru planinskih poti.  
 
5.3. Vloge PD Postojna  
PD Postojna je predložila vloge za opustitev dveh odsekov planinske poti in prestavitev dveh odsekov 
planinske poti.  
Sklep 10/19-4-2023: IO KPP potrjuje opustitev planinskega odseka Pod Suhim vrhom–Na vrhu skal S 
(ID6633). KPP opustitev predloži v postopek pridobivanja soglasja UO PZS. Planinska društvo 
Postojna mora odsek povrniti v prvotno stanje in odstraniti vse oznake, kot je zahteva ZPlanP. 
Strokovna služba PZS uredi opustitev odseka v katastru planinskih poti po potrditvi opustitve s strani 
UO PZS.  
Sklep 11/19-4-2023: IO KPP potrjuje opustitev planinskega odseka Veliki Javornik Z–Veliki Javornik 
JZ (ID6599). Planinska društvo Postojna mora odsek povrniti v prvotno stanje in odstraniti vse 
oznake, kot je zahteva ZPlanP. Strokovna služba PZS uredi opustitev odseka v katastru planinskih 
poti po potrditvi opustitve s strani UO PZS. 
 
5.4. Orlovo gnezdo 
Bojan Rotovnik je predstavil problem zaprtosti celega odseka planinske poti do slapa Rinka. Prisotni so 
se strinjali, da je se odsek razdeli na dva dela in se kot zaprt označi zgolj zgornji del. 
Sklep 12/19-4-2023: Odsek planinske poti Obračališče Z–Izvir Savinje (ID4421) se razdeli na dva dela, 
v koti Slap Rinka JV. Kot zaprt se označi zgolj zgornji del. 
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K6. točki – Seznanitev s pritožbami 

6.1. Košenjak–Pernice in vetrne elektrarne 

Maksimiljan Kotnik je predstavil problem Avstrijskega projekta, ki predvideva postavitev vetrnih 
elektrarn v bližini slovenske meje kjer poteka planinska pot Košenjak–Pernice. Nihče ni vprašal za 
soglasje PZS ali skrbnika, zato se tu postavlja vprašanje, kdo jim je izdal dovoljenje in na kakšni podlagi. 
Obstaja namreč nevarnost, da na pot pade leden kos z vetrnice. Bojan Rotovnik bo preveril na EUMI 
pri Avstrijskih predstavnikih planinske zveze, kako se spopadajo s tem. 

Preveri se, na katero ministrstvo se obrne glede informacije okoli soglasja, ki bi ga morala Republika 
Slovenija izdanega Avstrijcem za postavitev vetrnih elektrarn na republiški meji, saj PZS ni bila 
pozvana za izdajo soglasja za gradnjo v varovalnem pasu planinske poti. 
 
6.2. Pritožba Anton Lešnik 
Prisotni so bili seznanjeni s pritožbo glede poteka planinske poti nekje na območju PD Fram, ki je dokaj 
nejasna. 
Sklep 13/19-4-2023: V primeru pritožbe vezane na potek planinske poti se vodjo OPP MDO prosi za 
terensko preverbo in izdajo mnenja. 
 
7.  točka - Razno 
Maksimiljan Kotnik je predlagal nakup majic za inštruktorje. Strinjali so se da se nakup opravi v okviru 
osebne opreme za markaciste inštruktorje.  
Naslednja seja bo na PZS 8. 5. 2023 ob 18h. Pripravi se tudi zoom link, za tiste, ki bodo odsotni. 
Obravnavala se bo skrbniška pogodba. 
 
Seja je bila zaključena ob 19:45. 
 
Zabeležila strokovna sodelavka Katarina Kotnik.      

Načelnik KPP 
         Uroš Zagoričnik 


